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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 29320/08.10.2024 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 08 octombrie 2024 
 

                            
 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 30 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în 
funcție. Lipsesc Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Dobra Călin-
Ionel, Luca Bianca. 

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 671/04.10.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi este următoarea: 
1. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Bogda - din domeniul public al 

Statului și în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de Sport Timiș, 
în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind bunuri de interes județean. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Chevereșu Mare - din 
domeniul public al Statului Român în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția 
Județeană de Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind 
bunuri de interes județean. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Herneacova - din domeniul 
public al Statului Român în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană 
de Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Poieni Strâmbu - din domeniul 
public al Statului Român, aflate în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția 
Județeană de Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș și declararea acestora ca fiind 
bunuri de interes județean. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 

5. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Poieni Sat - din domeniul 
public al Statului, aflate în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană 
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de Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean.  
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin Proteasa 
 
Dacă sunt alte discuții cu privire la proiectul ordinii de zi a ședinței? 
Dacă nu, supun la vot proiectul ordinii de zi a ședinței. 
Procedură de vot pentru ordinea de zi, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu 24  voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian, Calescu Mihaela-Maria, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Andea Petru, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 26.09.2024. 
  Procedură de vot pentru procesul verbal, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu 27 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Danielescu Aura-Codruța. 
 

 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 202/07.10.2024 privind 

solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Bogda - din domeniul public al Statului și în 
administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de Sport Timiș, în 
domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind bunuri de interes 
județean. 

Inițiator: domnul Alexandru-Constantin Proteasa, vicepreședintele Consiliului 
Județean Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte de ședință, întrucât noi avem astăzi pe ordinea de zi a ședinței extraordinare 

5 proiecte de hotărâre care au același obiect, eu aș dori, cu permisiunea dumneavoastră, să iau cuvântul 
și mă voi referi la toată problematica celor 5 proiecte de hotărâre.  

Eu chiar nu aș vrea să vi se pară exagerată paralela pe care eu o fac pentru că a fost, într-adevăr 
o luptă în tot mandatul nostru pentru ca aceste tabere, aflate în momentul de față, unele aproape în 
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paragină, să fie preluate de către Consiliul Județean Timiș pentru a le reabilita și a le da destinația lor 
inițială funcțională.   

Și când am spus că fac o paralelă și sper să nu șocheze pe nimeni, în acest context eu 
spun că ceea ce facem noi astăzi este un pas mic, îl parafrazez pe astronautul Neil Armstrong 
care în misiunea Apollo 11 pe 20 iulie 1969 a pășit pe satelitul Pământului, Luna și, 
parafrazându-l  spun că noi astăzi facem un pas mic pentru Consiliul Județean Timiș și cred că 
este un pas uriaș pentru toți copii și adolescenții din județul Timiș și nu numai, mă gândesc că din 
toată țara și mă gândesc să găsim o funcționalitate la aceste tabere chiar și pentru nivel 
internațional.  

Având în vedere experiența mea din Consiliul Județean Timiș cred că în 4 ani de zile vom 
reuși această performanță și cred că, pe rând, le vom reda destinația lor inițială și aș dori să vă 
adresez o întrebare:  

Eu nu cunosc inventarul tuturor taberelor școlare din județul Timiș dar, din ce știu și din ce 
am văzut, am mai văzut o tabără la Valea lui Liman și de aceea aș dori ca cineva din personalul 
tehnic al Consiliului Județean Timiș să îmi spună acum ce tabere mai avem în județul Timiș sau 
să-mi răspundă ulterior printr-o postare pe tabletele noastre. Mulțumesc frumos. 

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
La Valea lui Liman nu există  tabără școlară ci există un motel care a aparținut,  înainte de 

anul 1990, Oficiului județean de turism cu acele căsuțe de tip turistic și nu face obiectul unor 
tabere.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Personal știu că doar acestea 5 sunt tabere care au aparținut Agenției Naționale pentru 

Sport și care au fost în administrarea acestei agenții din județul Timiș.   
 
Doamna consilier județean Elena Samoilă 
Da, confirm că doar acestea au fost tabere școlare.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc frumos domnule Bădina pentru răspuns. Vă mărturisesc  că eram sigur că 

acele căsuțe au avut destinație de tabere școlare.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Domnule Mihăieș, și dacă sunt în administrarea altcuiva probabil trebuia discutat și făcut 

solicitarea în altă direcție. 
Acum, în clipa de față, din informațiile pe care le dețin, știu că acestea 5 sunt, de fapt, 

taberele școlare administrate de Agenția Națională de Sport.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc domnule președinte de ședință și, încă o dată, îmi exprim speranța că aceste 

tabere vor fi redate pentru buna folosință a copiilor, a adolescenților, adică la destinația lor inițială 
pentru că eu am fost recent la Poieni Strâmbu, care este una dintre tabere,  și am văzut la fața 
locului despre ce e vorba, este o locație extraordinară, din păcate se află într-o anume  stare de 
degradare, dar nu chiar atât de avansată.  

Nu știu cum sunt celelalte  dar noi avem posibilitatea să arătam că suntem buni 
administratori, și sunt convins că o vom face, și dacă ar fi să-mi exprim o nemulțumire, din ceea 
ce știu eu, cred că județul Timiș este printre ultimele județe din România care au primit spre 
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administrare taberele școlare. De aceea nu este deloc lăudabil dar nu-i târziu nici în ceasul al 
doisprezecelea. Mulțumesc.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Mă bucur că toată lumea este încântată de acest transfer.  
Să știți că acest proces de transfer, respectiv solicitarea de transfer către administrația 

publică locală a început în 2015, când am participat la primele ședințe la Ministerul Dezvoltării 
unde se discuta foarte aprig de descentralizare și când sindicatele s-au opus transferurilor 
taberelor, cinematografelor către administrația publică locală.    

Între timp, cinematografele au trecut la administrația publică locală și, în sfârșit,  după 9 
ani reușim să preluăm și taberele.  

Dacă am fi înțelepți am reuși să le facem funcționale timp de 365 de zile pentru că pe 
perioada vacanțelor pot fi folosite de elevi, iar în celelalte perioade ar putea fi folosite ca destinații 
pentru concediile de odihnă ale personalului din administrația publică locală la niște costuri 
rezonabile și cu posibilitatea de a asigura continuitate angajaților de la aceste tabere pe toate 
cele 12 luni ale anului.  

Oricum, așa cum am mai spus, mă bucur că se întâmplă acest lucru, mă bucur că toată 
lumea din consiliu și-a dat concursul la realizarea acestei victorii glorioase și sper  că ele vor 
deveni funcționale.  

Să știți că am fost în aceste tabere pe vremea când eram elev și, de exemplu,  tabăra de 
la Bogda era o bijuterie, iar în acest moment este o ruină.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte de ședință, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să mai intervin 

câteva minute întrucât mă gândesc acum că, noi, consiliul județean avem în administrate toate 
școlile speciale și cred că va fi o oportunitate ca acești adolescenți, copii, elevi, școlari din școlile 
speciale să meargă în tabără pentru că ei au posibilități materiale limitate și e un vis frumos să 
ajungă într-o tabără. Deci, cu atât mai mult ar trebui să ne concentrăm pe reabilitarea lor.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu  votat: Blaga Lucian. 
 

Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 203/07.10.2024 privind 
solicitarea trecerii unor immobile - tabăra Chevereșu Mare - din domeniul public al Statului 
Român în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de Sport 
Timiș, în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean. 

Inițiator: domnul Alexandru-Constantin Proteasa, vicepreședintele Consiliului 
Județean Timiș. 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.   

Nu au votat: Blaga Lucian, Olajos Jani-Raul, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 204/07.10.2024 privind 
solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Herneacova - din domeniul public al  Statului 
Român în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de Sport 
Timiș, în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean. 

Inițiator: domnul Alexandru-Constantin Proteasa, vicepreședintele Consiliului 
Județean Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 

 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 205/07.10.2024 privind 

solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Poieni Strâmbu - din domeniul public al Statului 
Român, aflate în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de 
Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean. 

Inițiator: domnul Alexandru-Constantin Proteasa, vicepreședintele Consiliului 
Județean Timiș. 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana.   

Nu au votat: Blaga Lucian, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 

 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 206/07.10.2024 privind 

solicitarea trecerii unor imobile - tabăra Poieni Sat - din domeniul public al Statului 
Român, aflate în administrarea Agenției Naționale pentru Sport prin Direcția Județeană de 
Sport Timiș, în domeniul public al Județului Timiș și declararea acestora ca fiind bunuri de 
interes județean. 

Inițiator: domnul Alexandru-Constantin Proteasa, vicepreședintele Consiliului 
Județean Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Blaga Lucian. 
 
Deci, cele 5 proiecte înscrise pe ordinea de zi și supuse dezbaterilor au fost aprobate. 
Vă felicit, dragi colegi, pentru că simt că aceste 5 proiecte de hotărâre au fost rodul muncii 

tuturor celor implicați în realizarea acestor proiecte începând cu domnul Sorincău din anul 2015, 
apoi doamna Samoilă a tras mereu un semnal de alarmă și eu chiar am fost în toate taberele și 
am văzut în ce stare de degradare sunt.  

Mă bucur că, în final, indiferent de culoare politică, am reușit toți să tragem, la fel ca de 
fiecare dată, pentru județul Timiș și, din câte știu, pentru mișcarea acestor lucruri chiar și viitorul 
președinte al Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred Simonis s-a implicat. 
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Vă mulțumesc tuturor pentru că în sfârșit reușim să punem pe hartă aceste cinci puncte și, 
mai mult decât atât, vom reuși să le redăm strălucirea pe care o merită, acestea putând fi folosite 
pentru sport, pentru elevi, cu alte cuvinte să le redăm destinația pe care o au.  

 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă sunt intervenții la acest punct? Dacă nu, vă aduc la cunoștință faptul că aveți la 

dispoziție in format electronic: 
Raportul de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru intervalul 

01.07.2024 - 30.09.2024 , în detaliu, la nivelul  Consiliului Județean Timiș. 
Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare a Consiliului 

Județean Timiș. 
 Vă mulțumesc tuturor pentru participare și vă doresc o zi bună.  
 
 
 
 

VICEPREȘEDINTELE                                            SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                        AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
             Cristian-Alin Moș                                                             Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

           Întocmit                                                                                                    
INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   

            Aurelia CAUC                                                                                                 

 


